

## 《单词百科:motherboard是什么意思?motherboard怎么发音?motherboard的解释和用法》

英语单词motherboard是什么意思?motherboard怎么读?motherboard怎么发音?英语巴士为您整理了motherboard的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### motherboard怎么读

motherboard的读音:[ m ð b :d]

### motherboard的意思

1、n.底板，母板;

### motherboard的双语例句

1、Excellent thermal solutions for the superior heat DP motherboard solutions, excellent internal air duct design.

良好的热解决方案的卓越的耐热压主板解决方案, 出色的内部风道设计.

2、 You should now hear the desired BEEP and the motherboard should normally post.

你现在将可以听到期望的哔的声音, 并排主板可以正常启动.

3、 Connect the fan power cable to the CPU fan connector on the motherboard.

将散热风扇的电源线接到主机板上为处理器专用散热器设计的电源接针中.

4、 Motherboard chipset cannot cache the whole system memory.

主板芯片组无法缓存所有物理内存.

5、 Video card or chipset heatsink ( except motherboard designs where it's combined with CPU heatsink ).

视频卡或芯片组散热器 ( 除主板设计, 这也是结合的CPU散热器 ).

6、 Embark spreads rapidly the platform motherboard, the speed is quick, the promotion space is big!

搭载迅驰平台主板, 速度快, 升级空间大!

7、 Heller: Those Motherboard leggings and skirt are incredible.

海勒: 这些主板绑腿和裙子是令人难以置信的.

8、 It may also require a different casing, CPU, memory, hard drive, etc. to match the new motherboard.

它也可能需要不同的外壳, CPU, 内存, 硬盘驱动器等, 以适应新的主板.

9、 In the near future, the shaft connecting laptop screen with motherboard is likely to use FPC.

未来笔记本电脑的屏幕和主板间的转轴连接也有可能使用软板.

10、 For motherboard and system compliance testing, please contact one of the Independent Test Labs.

为主板和系统的兼容性测试, 请联络的一个独立测试实验室.

11、 In order to install the heatsink, motherboard removal would be required.

为了要安装散热器, 主板移动会被需要.

12、 Insert and screw the mounting screws through the motherboard screw holes and into the standoffs.

再将螺丝分别锁定在固定主机板用的铜柱螺丝孔位置中.

13、 That immediately removes those two components as potential problems on the replacement motherboard.

立即删除那些两部分组成, 作为潜在的问题就更换主机板.

14、 Place your old ( core ) motherboard in this box and ship it back to us.

请将您的旧的 ( 核心 ) 主板在此框和船舶给我们.

15、 As devices get smaller, motherboard real estate becomes all the more valuable.

随着电子设备的小型化, 主板上的可用空间已变得弥足珍贵.

16、 The number from your motherboard MUST match one of the part numbers listed above.

号码必须与您的主板之一, 上面列出的部分号码.

17、 Low cost solution for PC motherboard and digital board functional test.

适用于PC主机板或其他数位电路板功能测试.

18、 Base board ( also known as a motherboard or system board ) management.

基板 ( 也叫母板或系统板 ) 管理.

以上是英语巴士为您整理的motherboard怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于motherboard的用法、motherboard的释义、motherboard的相关详情请点击: <https://enbs.cn/motherboard>